
Nieuwsflits MR, november 2024

In november heeft de tweede MR vergadering van dit schooljaar plaatsgevonden.
We mochten twee nieuwe leden verwelkomen: Linda Tigelaar als ouderlid en Ester Schutte
als personeelslid. We hopen dat ze zich snel thuis voelen in de MR.

De vergadering is gestart met het doorspreken van een korte update (per mail) vanuit
Sander, onze interim directeur. Hij geeft aan dat er een goede start is geweest met de
nieuwe directie en het team. Inmiddels worden er door de adjunct directeuren
kennismakingsgesprekken gevoerd met de afzonderlijke teamleden.
Er is sprake van een nog wat onwennige, maar positieve insteek om met elkaar te werken
aan de opbouw van een stabiele basis van waaruit we ons richten op de toekomst van de
school.

Personeel:
Sander geeft verder aan blij te zijn met de personele bezetting. Er wordt nog gezocht naar
vervanging voor het zwangerschapsverlof van een kleuterleerkracht op de locatie
Wijkersloot. Het kolfverlof voor twee leerkrachten van de locatie Zuilenstein wordt intern
opgevangen.

Cupella:
Cupella is een webbased systeem om de taken en werkuren van het personeel bij te houden
en te registreren. Sander zal zich de komende tijd bezig houden met enkele aanpassingen
t.b.v. correcte invoer van gegevens in het systeem. Doel is dat Cupella in de toekomst
ingezet kan worden als startpunt voor de urenverdeling binnen het team.

Structurele opzet armoede op school:
Er is een brugfunctionaris gestart die een vraagbaak- en hulpfunctie zal gaan vervullen.
(Nadere info leest u in de nieuwsbrief.)

MR jaarplan:
Vanuit de directie zijn nog geen speerpunten ontvangen voor het nieuwe jaarplan. Vanwege
de wisseling in directie is dit zeer begrijpelijk. Er is besloten om de doelen van het vorig
schooljaar te laten staan.

Oudergeleding MR:
De begrotingen van beide ouderraden zijn besproken.
Er wordt in zijn algemeenheid aan toegevoegd dat school meer gebruik kan en mag maken
van de hulp en inzet van ouders voor de diverse hand- en spandiensten.

Er is gesproken over de Kerstviering van dit jaar. Er zijn wat signalen gekomen over het feit
dat niet iedereen blij is met de viering zoals die dit jaar gehouden zal worden. Deze
informatie zal meegenomen worden naar de voorbereidingscommissie en naar de directie.

We hopen u, middels deze nieuwsflits, voldoende geïnformeerd te hebben. Mochten er nog
vragen zijn, dan hopen we dat u uw weg naar de MR weet te vinden. (Via persoonlijk
aanspreken van een MR-lid, mail etc.)


